



THE TOWER OF LONDON



The Tower of London is one of the most popular of London's historical sites.

Лондонский Тауэр - одна из самых популярных исторических достопримечательностей Лондона.

It consists of 20 towers.

Он состоит из 20 башен.





The oldest of them is the White Tower. It dates back to the 11th century and the time of William the Conqueror.

Самая старая из них - Белая башня. Она датируется 11 веком и временем Вильгельма Завоевателя.

Various kings used the Tower of London for many purposes. The Tower was a royal palace, an observatory, an arsenal, a state prison, a zoo. It is now a museum.

Различные короли использовали Лондонский Тауэр для разных целей. Башня была королевским дворцом, обсерваторией, арсеналом, государственной тюрьмой, зоопарком. Теперь это музей.





The Place where Kings, Queens, and Great Politicians were executed



Место, где казнили королей, королев и великих политиков

The Tower is famous as home of the
Crown Jewels.

Башня известна как дом Драгоценностей
короны.



You can see the Crown of Queen Elizabeth the Queen Mother with the famous Indian diamond.

Вы можете увидеть Корону королевы Елизаветы-королевы-матери со знаменитым индийским бриллиантом.





A lot of tourists come to see
a fine collection of armour.

Многие туристы приезжают посмотреть
на прекрасную коллекцию доспехов





The ravens are one of the most famous sights at the Tower. They have lived in the Tower from its very beginning. The legend says that only so long as they are in the Tower will the Tower stand. If the ravens leave the Tower, the Crown and England will fall.

Вороны-одна из самых известных достопримечательностей Тауэра. Они жили в Башне с самого ее начала. Легенда гласит, что только до тех пор, пока они находятся в Башне, Башня будет стоять. Если вороны покинут Башню, Корона и Англия падут.



King Charles II ordered that six ravens should always live in the Tower. Since then they have been under Royal protection. Each raven has got its name.

Король Карл II приказал, чтобы в Башне всегда жили шесть воронов. С тех пор они находятся под королевской защитой. У каждого ворона есть свое имя.

The Raven Master gives them raw meat every day. They can't fly away, because their wings are clipped.

Хозяин Ворона каждый день дает им сырое мясо. Они не могут улететь, потому что у них подрезаны крылья.





The Yeoman Warders or Beefeaters protect the Tower. They still wear their picturesque Tudor uniform.

Йомены-стражи или Бифитеры охраняют Башню. Они до сих пор носят свою живописную форму времен Тюдоров.